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Abstract (en)
[origin: US4841106A] A symmetric percussion switching device is provided using a bistable dead point over-run device including an actuator
movable between at least two positions and a control member whose movement causes rocking of the actuator from one to other of the two
positions, after passing through the dead point, said device further comprising two switches whose actuating members cooperate with the actuator,
respectively in the fractions of the stroke thereof adjacent said positions, said switches then being actuated by percussion so that the drawbacks of
the conventional switching devices of this kind are avoided in which the pressure of the mobile contact on the fixed contact is substantially zero in
the vicinity of the dead point changeover.

Abstract (fr)
Le dispositif selon l'invention utilise un dispositif bistable à dépassement de point mort comprenant un actionneur (11) mobile entre au moins deux
positions et un organe de commande (12, 13, 14) dont le déplacement provoque un basculement de l'actionneur (11) de l'une à l'autre des deux
positions, après franchissement du point mort. Il comprend en outre deux interrupteurs (15, 19, 21 - 16, 20, 22) dont les organes d'actionnement
(23, 24) coopèrent avec l'actionneur (11), respectivement dans les fractions de la course de celui-ci, attenante auxdites positions. Les interrupteurs
sont alors actionnés par percussion de sorte que l'on évite les inconvénients des dispositifs de commutation classiques de ce genre dans lesquels la
pression du contact mobile sur le contact fixe est quasiment nulle au voisinage du passage de point mort.
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